

CHARGE SHEET.

The accused, Kapitänleutnant Heinz ECK, Leutnant zur See August HOFFMANN, Marine Stabsarzt Walter WEISSPFENNIG, Kapitänleutnant (Ing) Hans Richard LENZ and Gefreiter SCHWENDER all of the German Navy in charge of 98 Group Pioneer Corps pursuant to Regulation 4 of the Regulations for the Trial of War Criminals are charged with

COMMITTING A WAR CRIME

in that they

in the Atlantic Ocean on the night of 13/14 March 1944, when captain and members of the crew of Unterseeboot 852 which had sunk the steamship "PELEUS" in violation of the laws and usages of war were concerned in the killing of members of the crew of the said steamship, Allied Nationals, by firing and throwing grenades at them.

H. Johnson
Lieut. Colonel,
Commanding 98 Group, Pioneer Corps.

To be tried by Military Court.

Abd. Johnson
Maj general

*Colonel
Majadier*

BESCHULDIGUNGSAKTE.

Die Angeklagten Kapitänleutnant Heinz ECK, Leutnant zur See August HOFFMANN, Marine Stabsarzt Walter WEISSPFENNIG, Kapitänleutnant (Ing) Hans Richard LENZ und Gefreiter SCHWENDER, Angehörigen der Deutschen Kriegsmarine unter dem Befehl der 98 Group Pioneer Corps. Gemäss der 4e Anordnung der Vorschrift fuer die gerichtliche Untersuchung von Kriegsverbrechern werden eines

Kriegsverbrechern beschuldigt

weil sie

auf dem Atlantischen Ozean waehrend der Nacht des 13/14 Marz 1944, als Befehlshaber und Besatzungsmitglieder des Unterseeboot 852, de das Dampfschiff "PELEUS" versenkt hatte, in Schandung der Kriegsregeln und sitten, beteiligt waren an der Toetung von Besatzungsmitgliedern des erwahnten Schiffes, Alliierte Staatsangehoerige indem sie auf sie geschossen und Grenaten auf sie geworfen hatten.

H. Johnson
Obersleutnant,
Befehlshaber des 98 Group Pioneer Corps

Soll von einem Militaren Gericht untersucht werden.

Abd. Johnson
Maj general